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Abstract (en)
[origin: US4211499A] Apparatus for controlling the feeding of paper about a printer platen. Controlled are paper aligning, rear roller feeding, front
roller feeding and paper bail operation. The apparatus is primarily made up of a rocker button, reed switches, a drive motor, a cam gear, a comb,
and a paper bail. Upon operator manipulation of the rocker button, the drive motor is turned on for rotating the cam gear. Rotation of the cam gear
effects bi-directional rotation of the comb and a paper bail arm carrying the paper bail. Rotation of the comb in a first direction results in (1) a rear
feed roller being displaced from the platen to provide a feeding path for paper when inserted into the printer, and (2) a paper aligner being positioned
for aligning the paper. Rotation of the comb in a second direction results in the rear feed roller causing engagement of the paper and platen and
the paper aligner being brought out of the feeding path of the paper. Rotation of the paper bail arm in a first direction causes the paper bail to be
displaced from the platen. Rotation in a second direction results in the paper bail causing engagement of the paper and platen.

Abstract (fr)
Dispositif permettant de commander les opérations nécessaires à l'alimentation d'une feuille de papier dans une imprimante à platine cylindrique
tournante, galets d'alimentation et tige presse-papier. Le dispositif comporte un bouton basculant (31) dont la manoeuvre par l'opérateur, provoque
le démarrage d'un moteur (4) lequel fait tourner une came (10). La rotation de la came (10) provoque la rotation bidirectionneile d'un arbre (14)
lequel entraîne un peigne de commande (20). La rotation du peigne (20) dans un premier sens provoque l'éloignement du galet arrière (61) de
la piatine (68), afin de permettre l'insertion d'une feuille de papier et provoque la mise en place d'un élément d'alignement du papier. La rotation
du peigne (20) dans le sens opposé, provoque le coincement du papier entre le galet arrière (61) et la platine (68). La came (10) au cours de sa
rotation provoque également le basculement d'un bras (22) lequel assure l'éloignement et le rapprochement de la tige presse-papier par rapport à la
platine (68).
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